
Styrelsemöte 2021-04-13 
Närvarande via teams: Fredrik Lövgren, Tomas Bergström, Daniel Lifvendahl, Jenny 
Westerbergh 

 

1. Bemanning i styrelsen - vi vill ha en representant från varje lag i styrelsen. Nu behövs 

någon som kan ta över efter Anna som ansvarig för bokföringen samt någon som kan 

ansvara för klubbrabatten. Vi tar upp detta på ledarmöte i slutet av sommaren. 

2. Fredrik tar hand om innebandymailen.  

3. Vi säger upp avtalet med Expressfoto så fort nuvarande avtal går ut. 

4. Tomas påbörjar en kalender på vad som behöver göras under året, tex när 

hallbokningar ska göras och när serieanmälan ska göras. Så vi sedan kan följa den 

under året och inte missar något. 

5. Önskemål om halltider för nästa säsong är inskickat. Vi önskar Lindbacken måndagar 

och onsdagar samt Jälla onsdagar. Det är sedan viktigt att vi bokar av tider som vi 

inte använder så vi inte behöver betala för dom i onödan, det ansvaret får ligga på 

ledaren i respektive lag. 

6. Utdrag ur belastningsregistret. Alla ledare måste visa upp detta helst före 1 oktober, 

men absolut senast 15 oktober. Detta ska vi förmedla på ledarmöte i slutet av 

sommaren. Daniel tar på sig att vara den som man ska visa upp utdraget för, han ger 

sedan information till Fredrik om vilka som har visat så han kan registrera det.  

7. Det behövs funktionärer till O-ringen i Uppsala 2021 – vi avvaktar med denna punkt, 

mycket osäkert om tävlingen blir av i sommar.  

8. Vi har ett nytt sektionskonto i Swedbank. Det gamla kontot i Nordea kommer att finns 

kvar till november.  

9. Viktigt att vi jobbar med att starta nya lag så återväxten säkras. Nya ledare behöver 

hjälp att komma igång. Ett bra system skulle vara om de som är ledare i ett nystartat 

lag året efter får lära och visa de ledare som kommer i nästa nya lag.  

10. Sargreklam – det finns en pärm med information som Fredrik ska få. Det har ännu 

inte skickats ut fakturor för 2020. 

11. Daniel har funderat på att boka en tid i Hall2000 för ungdomar som vill spela 

innebandy under sommaren. Han bestämmer vilken tid som är lämplig och Fredrik 

kollar sedan med Lasse och Peter. 

 

 

 


